



浙江省退役军人事务厅 一级巡视员金登尚莅临如意

Inspector of Zhejiang Veterans Affairs Office Visited XILIN

近日，省退役军人事务厅一级巡视员金登尚莅临如意，慰问名誉董事长储吉旺，金厅长认真听取了企业发展中的痛点和难点问题，勉励如意公司继续积极应变局、开新局，实现更好更快发展。

Recently, Jin Dengshang, the first-class inspector of the Provincial Department of Veterans Affairs, visited XILIN to express his condolences to honorary chairman Chu Jiawang. Jin listened carefully to the pain points and difficult problems in the development of the enterprise and encouraged XILIN to continue to actively adapt to the situation and open new routes to achieve better and faster development.

访企业促交流,聚力量助发展

Chairman of Patent Agency Visited XILIN



近日，宁波甬致专利代理董事长李迎春一行宁波市优秀企业家莅临我司考察学习，围绕“制造业在发展过程中遇到研发和设备资金投入该如何科学应对”这个话题进行探讨，

企业家们从宏观形势、企业发展、行业发展等方面进行了深入交流。名誉董事长储吉旺表示，今后要积极开展企业间的经验交流工作，并与企业家朋友们多多学习。

Recently, Li Yingchun, acting chairman of Ningbo Yongzhi Patent Agency, and his party of outstanding entrepreneurs from Ningbo visited XILIN to study and discuss the topic of how to deal with R&D and equipment investment in the development process of manufacturing industry. Entrepreneurs had in-depth exchanges from macro situation, enterprise development and industry development. Honorary chairman, Chu Jiawang, said that in the future, we should actively carry out the exchange of experience between enterprises and learn more from entrepreneurs and friends.

宁海县审计局副局长蒋笑阳莅临如意调研

Deputy Director of Ninghai Audit Bureau Visited XILIN

近日，宁海县审计局副局长蒋笑阳莅临如意开展调研活动，董事长储江陪同。会上，储董向调研人员介绍了公司发展现状和审计工作开展情况，蒋局长对企业审计工作给予充分肯定，并表示今后会针对企业需求竭尽全力做好相关服务工作。



Recently, Jiang Xiaoyang, deputy director of Ninghai Audit Bureau, visited XILIN to carry out research activities, accompanied by chairman Chu Jiang. At the meeting, Chu Jiang introduced the company's development status and audit work to the researchers. Director Jiang fully affirmed the audit work of the enterprise and said that he would do his best to provide relevant services according to the needs of the enterprise in the future.

宁波市经信局企业培育处 处长朱立富一行莅临如意

Director of Enterprise Cultivation Department of
Ningbo Economic and Information Bureau Visited XILIN

近日，宁波市经信局企业培育处处长朱立富一行莅临如意调研，深入了解了我司生产经营、产业发展、创新投入、规划布局等方面的情况，并肯定了公司各方面发展取得的成效，鼓励我司增强发展信心，加快发展步伐。

Recently, Zhu Lifu, director of Enterprise Cultivation Department of Ningbo Economic and Information Bureau, and his party visited XILIN for investigation. Zhu has got a deep understanding of XILIN's production and operation, industrial development, innovation investment, planning and layout, and affirmed the achievements made in all aspects of the company's development, encouraging XILIN to enhance its development confidence and accelerate its development pace.



“诗心墨韵”——杨东标书储吉旺诗词作品开展 县委书记滕安达宣布开幕

Teng Anda Announced the Opening of the Exhibition of Chu Jiawang's Poems and Yang Dongbiao's Books

近日，“诗心墨韵”——杨东标书储吉旺诗词作品展在宁海县潘天寿艺术中心隆重开幕，县委书记滕安达宣布开幕。储吉旺先生经商有成，又热爱文学，他表示，“书法是人民文化生活的至高境界，是我们共同的精神食粮，它孕育着快乐和幸福，更孕育着希望”，这也是此次作品展出的初衷。据了解，此次展览设在潘天寿艺术中心三楼A厅，展览为期一个月，展出80件作品，同时邀请了广大热爱艺术的文友们，共赴此次作品展。

Recently, the exhibition of Chu Jiawang's poems and Yang Dongbiao's books themed of the Mood of Poetry and the Charm of Ink was grandly opened at Pan Tianshou Art Center in Ninghai County, and Teng Anda, secretary of the County Party Committee, announced the opening. Chu Jiawang is successful in business and loves literature. He said, "Calligraphy is the highest realm of people's cultural life and our common spiritual food. It breeds happiness and it also breeds hope." This is the original intention of this exhibition. It is understood that this exhibition is located in Hall A on the third floor of Pan Tianshou Art Center. The exhibition lasts for one month and exhibits 80 works. At the same time, the vast number of literary friends who love art are invited to this exhibition.



宁波如意顺利通过三项管理体系再认证审核

XILIN Passed the Re-certification Audit of Three Management Systems



近日，公司顺利通过三项管理体系再认证审核，这是我司在提升企业综合实力过程中取得的关键性进展，标志着公司在精细化、制度化、规范化管理方面迈上了新台阶。公司将以此为契机，向内挖掘、向外延伸，使质量、环境、职业健康安全管理体系更加标准化和专业化，不断完善和提升公司综合管理水平。

Recently, XILIN successfully passed the re-certification audit of three management systems, which is a key progress made by the company in the process of improving the comprehensive strength of enterprises, marking the company's refined, institutionalized and standardized management to a new level. XILIN will take this opportunity to dig inward and extend outward to make the management of quality, environment and occupational health and safety more standardized and professional, and constantly improve and enhance the comprehensive management level of the company.

合作共赢——热烈欢迎印度、西班牙、泰国等国外客户莅临公司考察

Foreign Customers Visit XILIN



近日，印度、西班牙、泰国等国家的诸多客户莅临如意参观考察。通过此次参观考察，几位海外客户对公司的发展历程、技术实力、售后服务、产品应用等信息有了更加清晰的了解，并对产品质量也更加地放心。客户们坚定表示此次来访，是建立合作伙伴关系的良好契机，同时也期待未来有更深更广的合作。如意将继续秉承“质量第一、服务至上”的理念，为客户提供更优质的产品和服务，同时，我们也欢迎更多的国际客户来公司考察合作，共同开创更加美好的未来！

Recently, many customers from India, Spain, Thailand and other countries visited XILIN. Through this visit, several overseas customers have a clearer understanding of the company's development history, technical strength, after-sales service, product application and other information, and are more assured of product quality. Customers firmly stated that this visit is a good opportunity to establish a cooperative partnership, and they also look forward to deeper and broader cooperation in the future. XILIN will continue to adhere to the concept of quality first, service first to provide customers with better products and services. At the same time, XILIN also welcome more international customers to visit and cooperate with the company and jointly create a better future!



小身材, 托举大能量 —CBD20电动搬运车焕新上市

Small Size, Big Power —CBD20 Electric Pallet Truck is Newly Launched!

历时8个月, 如意研发团队始终坚持用匠心打磨细节, CBD20经济型电动搬运车成功上市, 它以“小身材”亮相, 整车小巧轻盈, 具有转弯半径小、结构强度高的特点, 可在货车车厢、集装箱等狭小空间灵活应用, 最大能承载2吨货物, 同时能耗更低, 动力更强劲, 让用户以手动的价格, 就能享受到电动的品质!



XILIN R&D team has always insisted on creating quality with ingenuity. After 8 months of detailed polishing, the CBD20 electrical pallet truck was launched. The CBD20 electric pallet truck debuted with a small size and is compact and lightweight. It features a small turning radius and high structural strength, making it suitable for flexible use in narrow spaces such as truck cabins and containers. It can carry up to 2 tons of cargo and has lower energy consumption and stronger power, allowing users to enjoy the quality of an electric pallet truck at the price of a hand pallet truck!

特点介绍 Advantages

- 01 额定载荷2000Kg, 最大爬坡度达8%;
Rated load of 2000kg, and max. gradeability of 8%
- 02 操作轻巧, 转弯半径小, 可灵活应用于狭小空间;
Lightweight operation, small turning radius, and flexible application in very narrow spaces;
- 03 采用永磁无刷控制系统, 电机免维护, 能耗更低, 动力更强劲;
Adopt PM brushless control system, the motor is maintenance-free, with lower energy consumption and stronger power;
- 04 采用电池可快换结构, 更换电池只需10s;
Easy and fast battery replacement structure, and it takes only 10 seconds to replace the battery;
- 05 具有起升过载保护、紧急断电功能, 让操作更安全;
With the functions of lifting overload protection and emergency power off, it makes the operation safer;
- 06 货叉厚度53mm, 宽度160mm, 具有进出托盘导向斜坡, 强度高;
Fork thickness is 53mm, width is 160mm, and has a guide ramp for entering and exiting the pallet, with high fork strength;
- 07 采用48V15Ah锂电池, 充电时间2.5小时, 使用时间2到4小时;
Adopt 48V15Ah lithium battery, charging time is 2.5 hours, use time is 2 to 4 hours;
- 08 整体结构简单清晰, 方便维修与维护;
The overall structure is simple and clear, making it easy to repair and maintain;

公司好人好事

Xilin's Dedicated Employee

爱岗敬业 The spirit of dedication



丁宗乐 仓库

仓库员工丁宗乐负责管理镀锌发黑等委外的物料, 由于这些物料基本都在下午3-4点或晚上送货, 他自愿每晚加班加点, 保证物料正常流转, 这种“今日事今日毕”的工作态度值得大家学习。

Ding Zongle, a warehouse keeper, is responsible for the management of outsourced materials such as galvanized and blackened materials. As these materials are delivered at 3-4 pm or at night, he voluntarily works overtime every night to ensure the normal circulation of materials. This work attitude of doing today's work today is worth learning.

匠心精神 The spirit of originality



杨彪 电焊一

电焊一车间杨彪平时喜欢钻研机械手, 通过他不断的研究, 提高了程序的运行效率。他平时经常帮助同事解决机械手的问题, 在他身上看到了敢于钻研、乐于助人的宝贵品质。

Yang Biao works in the welding workshop and likes to study the robot hands at spare times. Through his continuous research, the running efficiency of the program has been improved. He usually helps his colleagues solve the problems encountered when operating the robot hands. We see in him the valuable qualities of hard work, responsibility, courage to delve into research, and willingness to help others.

爱岗敬业 The spirit of dedication



陈帮飞 钣金

钣金车间陈帮飞加入公司已有18年, 一直负责钣金小冲床的工作, 拥有丰富的实操经验。近期车间搬运车订单增加, 人手不足, 他以身作则, 一人承担三人的工作, 为公司发展默默贡献自己的力量。

Chen Bangfei, a worker of the sheet metal workshop, has joined the company for 18 years, and has been responsible for the work of a small sheet metal punch with rich practical experience. Recently, there is a shortage of worker in the hand pallet truck workshop due to the rapid order increasing. Chen sets an example, and undertakes the work of three people, and contributing his own strength to the development of the company.

优秀班组长 Excellent workshop Team Leader



薛仁贤 总二

总装二车间班组长薛仁贤每天下班后都会亲自检查第二天排产任务的物料是否齐全, 他兢兢业业、尽职尽责, 只为确保生产的顺利进行, 这种认真负责、任劳任怨的工作态度值得赞扬。

Xue Renxian, the team head of the assembly workshop II, will personally check whether the materials for the next day's scheduling are prepared after work every day. He is conscientious to ensure his lunch break, and he works overtime every working night, which has been well received by the workshop staff.

优秀班组长 Excellent workshop Team Leader



施宗时 叉车

自从叉车车间施宗时担任大前移班组长后, 把流水线工作梳理的井井有条。大家经常看到他利用午休时间主动整理场地, 每个工作日夜间也都有他加班的身影, 受到了车间员工的一致好评。

Since Shi Zongshi served as the team head of the reach truck, the work of the reach truck assembly line is in an orderly manner. We often see him take the initiative to clean up the work place during his lunch break, and he works overtime every working night, which has been well received by the workshop staff.

主人翁精神 The spirit of ownership



葛主宏 信息部

信息部葛主宏, 平时主要负责公司IT设备的维护, 机房及服务器管理, 网络及电话维护, 哪里设备损坏或网络故障, 哪里就有他的身影, 入职以来, 兢兢业业、勤勤恳恳, 这种默默奉献的工作精神, 受到了办公室人员的一致好评!

Ge Zhuhong, working in the Information Department, is mainly responsible for the maintenance of the company's IT equipment, the management of computer rooms and servers, and the maintenance of networks and telephones. Wherever the equipment is damaged or the network is out of order, he is always there. Since he joined the company, his silent dedication has won unanimous praise from the office staff!